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NACH – IN – ZU – AUF - AN 
 

 

Nach вживається, коли потрібно вказати рух в:  

 

 міста, місця - nach Berlin, nach Lviv  

 країни без артиклю - nach Deutschland, nach Polen  

 сторони світу та напрямки - nach West, nach Ost, nach links, nach rechts  

 nach Hause - виключення  

 

 

In + Akk вживається, коли потрібно вказати рух в:  

 

 країни, які вживаються з артиклем - in die Ukraine, in die Schweiz  

 приємні місця* (куди ви йдете із задоволенням) - ins Kino, ins Schwimmbad  

 переміщення, яке здійснюється дуже близько  

Наприклад, ви стоїте біля якогось приміщення і хочете заходити всередину 

in die Arbeitsagentur, in die Bibliothek  

 

 

 

Zu + Dat вживається, коли потрібно вказати рух в:  

 

 неприємні місця* (куди ви йдете без задоволення) - zum Arzt, zur  Apotheke  

 переміщення, яке здійснюється далеко  

Наприклад, ви просите таксиста вас завести з дому до вокзалу.  

Wir fahren zum  Bahnhof  

 

 

 

 

Auf + Akk вживається, коли потрібно вказати рух в:  

 

 горі, вежі  - auf die Bergen  

 острoвa - auf die Britische Insel  

 

 

 

An + Akk  вживається, коли потрібно вказати рух в:  

 

 все, що пов’язано з водою - an den Strand, an die  See, an das Meer 

 

 

 

*Ми можемо сказати: 

Ich gehe in die Arbeit - якщо вам робота приємна  

Ich gehe zur (zu der) Arbeit - якщо вам робота неприємна  

 

Ich gehe in die Uni - із задоволенням  

Ich gehe zur Uni - без задоволення  
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